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z p*siedze nla v.arządu Osicdtra,, [{.ern an"dowice'' lv Czech ot?

Fosiedzenie Zarząd-w o,dbyło się w dniu 04.ł2.20[9 r. o gołnz. lE@ w Zespote §zkolno ]
Frzedszkoin},fin ff 2 w CzecLąowicach - Dziedzicach przy r.lt, nolne.! 33.

W Pcsiedzeniu tldział wzięti członkowie Zawądv: Kazimierz t irbański, Konna,d .{a.nusz,
Aiina Sikora, .{enzy Frzygoda, Ndariarł Nowici<i.

Fodczas po siedzeni a Zawądu:
i, Frzewodrli cZącY Kazimierz Unbański rozpoczął posiedzenie od przyr,vitania

przy byłych cztonł<ów Zarząłhu.

2, Stwierdził, iż Posiedzenie Zarządw Osiedia ,.Renardowice" jest prąwornocne,
ponieważ bierze w ninr udział 5 człoŃórv.

3, OdczYtaŁ Frotokół nr 11/20t9 z zebrania Zarządu osiedla .,Ręnardowice,, z dnia,
06"11.2019 r. - dokonarro jednogłośniejego prz5jęcia.

4, Frzervodniczący Zarządu Osiedia ornówił:
a) sPotkarrie opłatkowe seniorów w Dworku Etrreka, które odbędzie sie 12.Ł2.2a19

r. o godz. 18@:
- prąjazd Jutrianny Markiel, prowadzącej spotkarrie,
- listę zaproszonych uczestników.

b) coroczną Pornoc dla uboźszych miesz}cańców Osiedla R.enardou.ice - bony
ży,rłnościowe,

c) kolędowanie pod choinką - ustalono ternrin na 2 5 .0 t ,2a2a r. na godz. l 8@.d) sPotkanie Z Prezesefn PWiK Andrzejern Rzepką w .pruii. odwodnienia
skrzyżowania ul. Szkolnej z ut. Węglową,

e) Pilną Potrzebę przeniesienia kwoty 4 400,00 zł., która pozostała z zakupr.,l
radarowe.j tabłicy ponriaru prędkości dla Osiedla ,,Renarclowlce", na zadanie
budowY 'uvYniesionego przejścia dla pieszycłr 3D w ulicy Polnej (rvałtość zadania
Po Przeniesieniu to 8 400,00 zł). Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na
przeniesienie kwoty 4 400,0a zł.

5, Członek zarządu Konrad Janusz:
a) omówił listę osób otrzymujących bony zywnościowe,
b) zwrócił się z ProŚbą o pomoc przy foznoszeniu bonów żyrrmościowycŁr do
Aliny Sikory i Jerzego Prrygocly.

6. ZarządOsiedla,.Renardowice'' wnioskuje o:
a) usunięcie niecenzurainych i nieestetycznych obrazów, i napisów na nrłlrach w

skate parku,
b) wydzierzawienie terenu rniejskiego na śmietnik zadaszony dla bloku rlr 22 przy

ul, Łagodnej,
c) poprarł,ienie betonowego słupa
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Zarząd Osiedla.,R§nardclr.vice" na posiedzeniu lv dniu a1.12.2019 r. podjął:
[,Ichwałę nr 4 w sprawie przeniesienia środkórv f-inansor,ł,_vch w k*.ocie 4 400.00 zł
pozostałych z zadania ..Zakup radarorł,e.j tablic1, ponrian: prędkości dla Osiedla
..Renardowice" na zadarrie ..Budowa rł_rniesionego przejścia dla pieszych 3D rv ulicy
Polnej" - rł,ałlość zadanla po przeniesieniu 8 100.00 zł.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (5 głosów za. 0 głosów przeciw, 0 głosórł.
i.vstrzymujacych),

W5,,'znaczono d.vzur przervodniczacego zarządtl Kazimięrza LTrbańskiego na dzieri
07.(l1.20]0 r, o godz. l7'"'.

Ustalono ternrin następnego posiedzenia Zarządu na dzięń a7 .a1.2020 r. o godz. 180g.

Zakońc zetie po s i edze ni a pr z,ez Przervodnic zące go Zavądu.lv.

Sporządził:

Członęk Zarządu
konrad Janusz

Za&ńerdził:

Przewodni czący Zar ządu
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